
Protokoll, styrelsemöte FlyKät;s älg- och kronhjortsskötselområde.  

Ärende:   Avstämning och eventuell ändring av 

tilldelningsbeslutet av älgjakt. 

Tid:   2019-11-12. 

 

Närvarande:  Görgen Pettersson, Magnus Göransson, Jonas 

Nordstrand. Harald Roth, Östen Sjösten, Glenn 

Fredriksson, Magnus Carlsson, Mattias Svensson, 

Tobias Aneskans, Andreas Kristiansson samt Bengt 

Romberg.    

Plats: Sibbamåla hembygdsgård.   

 

§ 1. 

Ordförande hälsade samtliga närvarande välkomna till dagens styrelsemöte. 

   § 2. 

Styrelsen utsåg Östen Sjösten till sekreterare för mötet.  

§ 3. 

Styrelsen beslutade att välja Tobias Aneskans att jämte ordförande justera protokollet. 

   § 4. 

Ordförande gick igenom årets älgobservationer. Älgobservationerna ska rapporteras in 

för de 7 första jaktdagarna inom den första 14 dagarsperioden av älgjakten. En brist som 

finns i viltdata är att man inte kan rapportera in de dagar som inga observationer har 

gjorts. Ordförande kommer att ta upp detta med Jägarförbundet för att få till en 

förändring inför nästa års älgjakt.  I år har c:a 100 mindre observationer gjort i 

förhållande till förra året. Reproduktionstalet är 0,507 vilket är det lägsta under de 

senaste 10 åren. Med detta reproduktionstal har det fötts 25 färre kalvar. I årets 

älgobservationer har endast 5 hondjur rapporterats med dubbelkalv vilket är 

oroväckande. Andelen älgtjur ligger något under målsättningen. Årets slaktvikter har 

ökat framförallt på kalvarna. Tjurkalv 63,3 kilo, honkalv 54,8 kilo, tjur ligger på 190 kilo 

och hondjuren på 156 kilo. (Vikterna kan ändras något eftersom alla älgarna inte är 

skjutna ännu) Några slaktvikter och bilder på vuxna saknas. Ordförande kontaktar 

berörda lag. 

Vidare noterades att 4 jaktlag inte har lämnat älgobsen vilket innebär att Biskopsberg, 

kommunen, Lillö och Per Andersson får inte fortsätta att jaga älg från och med den 1 

november 2019.  



 

§ 5. 

Styrelsen diskuterade älgavskjutning som skett hittills med stöd av de älgobservationer 

som gjorts. 

Östen Sjösten yrkade på att kvarvarande hondjur (16 stycken ) ej ska skjutas  samt att 

utöver den 3 kvarvarande  älgtjurana  i grupp 2 ska ytterligare 5 älgtjurar tillåtas att 

skjutas inom flykät d v s 8 älgtjurar totalt. Motivet till förslaget är dels att få hondjur 

med dubbelkalv har observerats och dels att reproduktionstalet har gått ner till 0.507 

innebär att drygt 25 färre födda kalvar nästkommande år. 

 Styrelsen avvisade yrkandet.  

Östen Sjösten reserverade sig mot beslutet till förmån för sitt förslag. 

Styrelsen beslutade enligt följande. 

Nedanstående tilldelning ska gälla från och med 2019-11-16. 

Återstående 16 hondjur minska med 10 stycken (8 stycken i grupp 1 och 2 stycken i 

grupp 2) Återstår 6 hondjur att skjutas.(5 stycken i grupp 1 och 1 styck i grupp 2)  

Återstående 3 älgtjurar i grupp 2 kvarstår i denna grupp. 

För kvarvarande älgkalvar i grupp 1 och 2 är det fri kalvavskjutning utan 

antalsbegränsning.  

Grupp 1: Jaktlag över 500 ha 

* Återstår 5 hondjur 

*Jaktlag som är fullskjutna enligt grundtilldelningen får möjlighet att skjuta ytterligare 

ett hondjur. Kalv före gäller enligt grundtilldelningen. 

* Ej fullskjutna lag följer grundtilldelningen och gäller de kvarvarande hondjuren i grupp 

1 potten.   

Grupp 2: Jaktlag under 500 ha 

Återstår 3 älgtjurar samt 1 hondjur. 

Grupp 1 och grupp 2. 

Fri kalvavskjutning gäller samtliga jaktlag utan antalsbegränsning. Gäller kvarvarande 

kalvar i potten för grupp 1 och 2 tillsammans.  

   §6. 

Inlämning av vuxna älgkäkarna ska ske till respektive kontaktperson senast 2019-12-01. 

Sågning sker den 2019-12-10 kl. 18.00 i KSM lokal, Nickelvägen 1 Karlskrona (” gamla 



samhall ” ). Vuxna älgar skjutna efter 2019-11-30 lämnas omgående till respektive 

kontaktperson.    

   § 7 

Styrelsen beslutade att Inköpa ett mikroskop till åldersbedömningen samt en ny 

bildkanon.  

   § 8 

Kassör Harald Roth gick igenom föreningens ekonomi. Behållningen per 2019-11-12 är 

61.104:08. Vidare noterades att några fällavgifter har inkommit. 

    § 9 

Ordförande gick igenom pågående markregleringar. Arbetet fortskrider. 

   § 10 

Ordförande förklarade sammanträdet för avslutat. 

      

 Vid protokollet: 

 

 

 Östen Sjösten 

 Justerat den    /    2019. Justerat den     /    2019. 

 

 

 Görgen Pettersson  Tobias Aneskans 

 

 


